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از گوشه و کنار استانچند خبر از قاینات

چهارشنبه  3 خرداد  1396 . 27 شعبان 1438. شماره 2437  

جنوبی  خراسان  برای  مهم  سدیدی-موضوع 
تامین  آب و ایجاد راه آهن است که در دولت دوازدهم 

باید به نتیجه برسد .
نماینده مردم قاینات و زیرکوه در مجلس شورای 
اسلامی گفت: خراسان جنوبی مسائل بر زمین 
مانده و مطالبات عمومی متعددی دارد که برای 
اختصاص  و  ویژه  اهتمام  به  نیاز  استان  توسعه 

اعتبارات در این موارد است.
مردم  مطالبات  درخصوص  فلاحتی«  »فرهاد 
خراسان جنوبی از دولت دوازدهم گفت: مشکلات 
و کمبودهایی که در استان  وجود دارد هم برای 
دولتمردان و هم برای مردم مشخص است و بارها 
توسط مردم و نمایندگان گفته و پیگیری شده است و 
امیدواریم همانطور که رئیس جمهور در جلسه 
هیئت دولت گفت که دولت دوازدهم صدای مردم را 
شنیده و کم اشتباه تر و قوی تر از قبل پیگیری خواهد 

کرد این تحول در دولت تحقق پذیرد.
 او  با اشاره به مهم ترین مطالبات مردم که باید 
مورد توجه دولت دوازدهم قرار گیرد اظهار داشت: 
عمده مشکلات ما در پهنه خراسان جنوبی نبود آب 
است و این که می گوییم آب؛ تنها موضوع انتقال 
آب به استان نیست، بلکه باید در حوزه لایروبی 
و کانال گذاری قنوات روستایی، بهسازی شبکه 
های آبرسانی شهری و روستایی، مدیریت منابع 
مطلوب آب برای جلوگیری از خروج و هدر رفت آب 
از استان و همچنین موارد دیگری که با زندگی مردم 
در ارتباط است و جلوی مهاجرت را می گیرد؛ اقدام 

شود. »فلاحتی« بیان کرد: بحث اتصال استان به 
خط آهن از دیگر مطالبات جدی است که سالهاست 

مردم منتظر تحقق و اجرایی شدن آن هستند.
وی ادامه داد: مطالبه دیگر مردم هم بحث راه 
اندازی کارخانجات تعطیل استان به خصوص در 
شهرک های صنعتی است که تاکنون گزارش هایی 
در این خصوص مطرح شده است که رسیدگی به این 
مشکل سبب به حرکت درآمدن چرخ اقتصاد استان، 
جلوگیری از افزایش بیکاری و کمک به ارزآوری در 

کشور می شود.
 وی  با اشاره به این که ذخایر معدنی  و محصولات 
استراتژیک استان هم از مهم ترین ظرفیت های 
خراسان جنوبی است گفت: توجه به این موضوعات 
مطالبه عمومی است و برای توسعه استان نیاز به 

اهتمام ویژه و اختصاص اعتبارات ویژه است . به 
گفته وی  به دلیل  کم توجهی دولت یازدهم به این 
موارد شاهد نابسامانی ها، فقر و بیکاری در پهنه 
استان هستیم اما امیدواریم با خط مشی دولت 
دوازدهم و توسط مسئولان   استان ، شاهد تحول 
و حرکتی درخصوص انتظارات به حق مردم استان 

باشیم.
 وی با اشاره به وعده های مطرح شده درمورد کلنگ 
زنی طرح انتقال آب و راه آهن در سال جاری  بیان 
کرد: تحقق تامین آب و راه آهن جزو انتظارات اصلی 
مردم است و علی رغم این که این وعده ها مربوط به 
دولت یازدهم است؛ اگر هر دولت دیگری هم که 
روی کار می آمد باید این انتظارات را برآورده می 
کرد چون  موضوعاتی نیست که در حد تبلیغات و 

شعار به آن توجه شود، مطمئنا اگر استاندار و دولت 
در این زمینه قول یا وعده ای داده اند حتما در دولت 

دوازدهم باید پیگیری شود و به نتیجه برسد.
 نماینده مردم قاینات  و زیرکوه در مجلس شورای 
اسلامی با اشاره به این که تغییر دولت ها قطعا 
نباید در توسعه و رشد کشور تغییر ایجاد کند و اگر 
مطالباتی از دوره قبل بماند؛ باید مورد توجه دولت 
جدید باشد تصریح کرد: ما هم به عنوان نماینده؛ 

زبان مردم هستیم و پیگیری خواهیم کرد.
»فلاحتی « تاکید کرد: با توجه به وضعیت درآمدی 
مردم خراسان جنوبی، باید دولت توجه ویژه ای به 

این استان داشته باشد.
وی اظهارکرد: وقتی دولت عوض شود، خیلی از 
مسائل که جزو مطالبات مردم در استان است هم 
عوض می شود و یک بخش آن نیروهای انسانی و 
مدیران ارشد است که با توجه به شرایط جدید از 

سوی دولت به کار گرفته می شوند.
 نماینده مردم گفت: همچنین وعده هایی هم که 
دولت قبل از این داده است، باید در دولت دوازدهم 
پیگیری شود و جزو انتظارات جدی مردم است، 

البته خیلی از اینها هم قانون و برنامه است .
»فلاحتی« با بیان این که دولت دوازدهم باید با 
توجه به تجربه سال های گذشته  خود به این عرصه 
ها ورود جدی تری داشته باشد افزود: ما هم با دید 
بسیار امیدوارانه ای به این موضوع نگاه می کنیم و 
امیدواریم که استان ما جهش خوبی به سمت توسعه 

داشته باشد.

نماینده مردم قاین و زیرکوه در مجلس شورای اسلامی  عنوان کرد:

تامین آب و راه آهن ،مطالبات خراسان جنوبی از دولت دوازدهم امام جمعه قاین:
حرکت رو به جلوی شورای شهر 

قاین  نباید متوقف شود
حقانی-شورای شهر قاین باید در دوره فعالیتش به 
توسعه شهری سرعت بخشد و حرکت رو به جلوی 

آن  نباید متوقف شود.
امام جمعه قاین در دیدار منتخبین شورای شهر قاین با 
بیان این مطلب گفت: مشورت از جمله مواردی است 
که در اسلام توجه خاصی به آن شده  و بر این اساس 
ضروری است اعضای شورای شهر مشورت را در 

اولویت کارهای خود قرار دهند.
افزود:  اصفهانی«  المسلمین»  و  الاسلام   حجت 
منتخبین به عنوان امین مردم فعالیت های خود را با 
هدف  رشد و شکوفایی و عمران و آبادانی و خدمت 

بیشتر به این مردم انجام دهند.

 تاکید فرماندار بر استفاده از 
ظرفیت های جاده سنتوی قاین

جعفری-شورای شهر جدید قاین برای استفاده از 
ظرفیت ها و پتانسیل های جاده سنتو برنامه ریزی کند. 
فرماندار قاینات در دیدار منتخبین مردم  در شورای 
اسلامی شهر قاین  با اعلام این مطلب گفت: اعضای 
شورای اسلامی و شهرداری فرصت های خوبی برای 
ورود به مسائل اجتماعی، فرهنگی و اقتصادی دارند 
و می توانند بسیاری از مسائل و مشکلات حوزه های 

مختلف شهری را برطرف کنند.
دکتر »کهن ترابی«  تاکید کرد: شهر قاین از ظرفیت 
ها و پتانسیل های بسیار خوبی برای سرمایه گذاری، 
کسب درآمد و جذب توریسم برخوردار بوده و نمونه 
آن جاده سنتو است که از داخل شهر قاین می گذرد 
و می توان با ایجاد زیرساخت های لازم در حاشیه این 
محور، قابلیت بسیار خوبی برای جذب مسافر و کسب 
درآمد ایجاد کرد. وی در ادامه به ظرفیت منطقه نمونه 
گردشگری اشاره کرد که فرصت خوبی برای جذب 
گردشگران و ایجاد اشتغال برای جوانان جویای کار 
است. کهن ترابی تاکید کرد: برای توسعه و عمران این 
شهرستان  باید منیت ها را کنار گذاشت و از فرصت 
های موجود برای رشد و توسعه همه جانبه به نحو 
بهینه استفاده کرد.  به گزارش خبرنگار ما در پنجمین 
دوره انتخابات شوراهای اسلامی شهر و روستا رضا 
قرائی، محسن فلکی، علی برنا، سعید شهرستانی و 
محسن طالبی به عنوان اعضاء شورای اسلامی شهر 

قاین انتخاب شدند.

 برنامه های سالروز  فتح خرمشهر 
در قاینات

حقانی-برنامه های سالروز فتح خرمشهر در قاینات 
سپاه  بسیج  مقاومت  ناحیه  فرمانده  شد.  تشریح 
پاسداران انقلاب اسلامی قاینات در تشریح برنامه 
های سالروز فتح خرمشهر به این نکته اشاره کرد که 
در این عملیات غرور آفرین 12 نفر از نیروهای بسیجی 

شهرستان به درجه رفیع شهادت نائل آمده اند.
سرهنگ پاسدار» برات زاده« واقعه سوم خرداد را نشانه 
قدرت  ملت سلحشور ایران اسلامی دانست که در 
مقابل آن فتح بزرگ دشمن ابتدا تلاش کرد پیروزی 
عملیات بیت المقدس را زیر سوال ببرد اما زمانی که 
دید همه تدابیر صدام برای حفظ خرمشهر بی نتیجه 
مانده است سعی کرد این پیروزی بزرگ را تهدیدی 
برای منطقه جلوه دهد و کشورهای منطقه را از نیروی 
نظامی ایران بترساند. وی برگزاری صبحگاه مشترک 
نیروهای نظامی و انتظامی، تجلیل از خانواده های 
شاهد عملیات بیت المقدس  و ... را از جمله برنامه های 

مراسم سالگرد آزاد سازی خرمشهر برشمرد. 

سدیدی- احداث مجتمع دامداری خضری دشت بیاض در مرحله 
صدور مجوز است . عضو شوراهای اسلامی خضری دشت بیاض 
در مراسم تقدیر از مردم این شهر در انتخابات گفت:  مجوز مجتمع 
دامداری خضری دشت بیاض در حال صدور است و بر این اساس 
شوراهای جدید باید  به طور جدی پیگیر روند احداث این مجتمع 
باشند.  "حسینیان" با بیان این که دغدغه اصلی مردم وجود بافت 
فرسوده و دامداری های مزاحم است که مشکلات عدیده ای را 
برای مردم شهر بوجودآورده به این نکته اشاره کرد که شغل بیشتر 
مردم این شهر دامداری است و با توجه به این که بیشتر مردم از 

سالها پیش خواستار انتقال دامهای خود به خارج شهر هستند و 
جوانان زیادی نیز برای ایجاد دامداری متقاضی اند ضرورت دارد 
احداث این مجتمع توسط اعضای شورای شهر خضری دشت 

بیاض به جد پیگیری شود. 
به گفته وی با تلاش های انجام شده  احداث مجتمع دامداری 
تا مرحله صدور مجوز پیش رفته  است. وی خطاب به منتخبان 
شوراها تاکید کرد: بیشتر از گذشته به مشکلات مردم رسیدگی 
کنند وجوانان این منطقه را بیشتر دریابند و پیگیر رفع مشکلات 

شهری،  امور ورزشی،اشتغال و...باشند.

 احداث مجتمع دامداری 
خضری دشت بیاض در مرحله صدور مجوز 

احتمال تغییر کاربری پارک بانوان 
نهبندان 

مرندی-در صورت تداوم عدم استقبال بانوان از تنها 
پارک ویژه این قشر در نهبندان، کاربری این پارک به 

ناچار تغییر خواهد کرد.
به گزارش »خراسان جنوبی« شهردار نهبندان گفت: 
پارک بانوان با نگهبان خانم و امکاناتی  از جمله پیست 
دوچرخه سواری،فوتبال دستی ،میز تنیس وفضای 

مناسب و امن با نبود استقبال بانوان مواجه است.
مدیح تاکید کرد: از آنجا که شهرداری برای احداث این 
پارک هزینه زیادی را متحمل شده اگر عدم استقبال 
بانوان از این امکان به همین روال ادامه یابد ناچار 
به  تغییر کاربری این پارک و تبیین برنامه هایی برای 

استفاده عموم خواهیم شد.

برآورد برداشت 11هزار تن گندم و 
جو در سربیشه 

در سال زراعی جاری میزان برداشت گندم و جو از سه 
هزار و 400 هکتار مزارع شهرستان سربیشه  11 هزار 
تن برآورد شد. مدیر جهاد کشاورزی سربیشه با بیان 
این مطلب به آغاز برداشت گندم و جو در شهرستان 
سربیشه از اواخر اردیبهشت ماه اشاره کرد که تا اواخر 
تیرماه ادامه دارد. »رضوی« اراضی زیرکشت گندم را 
2 هزار و 200 هکتار، میزان تولید محصول را هفت 
هزار تن و میانگین تولید از هر هکتار را 2هزار و 700 
کیلوگرم اعلام کرد و افزود: همچنین سطح زیرکشت 
جو  هزار و 200 هکتار و میزان تولید  چهار هزار تن 
محصول است و به طور میانگین از هر هکتار 2 هزار و 

200 کیلوگرم جو برداشت می شود.
به گفته وی شهرستان سربیشه هشت دشت مستعد 
کشاورزی به وسعت یک میلیون و 810 هزار هکتار 
دارد و تعداد بهره برداران بخش کشاورزی 7 هزار و 
436 نفر و تعداد شاغلان این بخش نیز 6هزار و 549 
نفر هستند. وی با بیان این که وسعت اراضی قابل 
کشت دیم و آبی شهرستان 28 هزار و 797 هکتار 
است به این نکته اشاره کرد که  اراضی زیرکشت 
محصول زراعی 9هزار و 208 هکتار و سطح زیرکشت 
محصول باغی نیز پنج هزار و 81 هکتار است که بر 
اساس گزارش ها سالانه در این شهرستان 33هزار 
تن محصول زراعی و حدود 4.5 هزار تن محصول 

باغی برداشت می شود.

 فرماندار قاینات در جمع مردم 
خضری دشت بیاض:

 رقابت ها تمام شد، وقت 
رفاقت است

سدیدی-رقابت ها پایان یافت و وقت آن است  با 
رفاقت، انسجام، و همبستگی و هم افزایی برای توسعه 

و پیشرفت تلاش کنیم.
فرماندار قاینات در جمع مردم خضری دشت بیاض 
با تقدیر از حضور85 درصدی مردم این شهرستان 
در انتخابات و خلق حماسه پرشور تاکید کرد: رقابت 
ها پایان یافته و به جای آن همه  با رفاقت، انسجام، 
همبستگی و هم افزایی و هم پوشانی در کنار هم باید 
برای پیشبرد اهداف نظام و توسعه و پیشرفت تلاش 
کنیم . "کهن ترابی" در ادامه به منتخبان شوراهای 
اسلامی هم توصیه کرد:  با کنار گذاشتن اختلاف 
سلیقه ها، با تشکیل اتاق فکر و با استفاده از خرد 
جمعی و انجام کارها بصورت تیمی برای رشد و توسعه 
شهر تلاش کنند. وی شوراها را حلقه اتصال مردم 
با مسئولین دانست که باید خواسته ها و مطالبات 

قانونی آنان را به مدیران انتقال دهند.
کهن ترابی احداث پنج مجتمع آبرسانی در شهرستان 
که دو مجتمع آن متعلق به بخش نیم بلوک بوده  و 
همچنین گاز رسانی به همه روستاهای دهستان 
کرغند، احداث اورژانس و تحویل آمبولانس کرغند  را 

بخشی از خدمات دولت در نیم بلوک برشمرد.

پورغزنین-شهرداری زمین احداث کتابخانه 
جدید بشرویه را تامین کند.

فرماندار  بشرویه در جلسه انجمن کتابخانه 
ارقام  به  و  آمار  به  استناد  با  عمومی  های 
بین  در  کتابخوانی  فرهنگ  بالای  میزان 
مردم شهرستان اشاره و تاکید کرد: بر این 
تجهیزات  و  فضا  توسعه  برای  اساس  باید 
کتابخانه تلاش کرد و در این زمینه نگاه ویژه 
ای در تخصیص اعتبارات به کتابخانه بشرویه 
خواهیم داشت.  »زمان زاده« خواستار در 
اختیار قرار دادن زمین از سوی شهرداری برای 

ساخت کتابخانه جدید در بشرویه شد.   
وی همچنین بر برگزاری جلسات با افراد نخبه 
و صاحب فکر و نظر تاکید کرد و این که کارگروه 
های فرهنگی با حضور این افراد برگزار و 
نظرات سازنده و موثر آنها در جلسات انجمن 
کتابخانه ها مطرح شود. رئیس کتابخانه های 
عمومی  بشرویه  هم در این جلسه گفت: در سه 
سال اخیر مجموع اعتبارات تملک کتابخانه 
بشرویه ، نصف مبلغ نیم درصد شهرداری بوده 

که سال جاری به حساب کتابخانه واریز  شد..
»مریم کیانی «  به جذب اعتبار  از طریق نهاد 
کتابخانه های تهران در سال جاری اشاره 
کرد که  اقداماتی از قبیل بهسازی در ورودی، 
ایزوگام سقف ها، رنگ آمیزی، تعویض درها 

و... از محل این اعتبار انجام شده است. 
وی در ادامه  از رشد 35 درصدی اعضا و امانات 
کتابخانه بشرویه در چند هفته اخیر خبرداد و 
شهرستان  دیگر  نسبت  به  آمار  این  گفت: 
ها  نشان دهنده فرهنگ کتابخوانی مردم 

شهرستان بشرویه است. 

فرماندار 

شهرداری زمین احداث کتابخانه جدید 
بشرویه را تامین کند

 کمبود آب در روستاهای بشرویه

و  نیگنان  و  خداآفرید  سرند،  روستاهای  شرب  آب 
توابع آن از طریق تانکر تامین می شود، علاوه بر این  
مجتمع آبرسانی ارسک نیز تنها یک موتور پمپ دارد 
که در صورت خاموشی مشکلات زیادی ایجاد می شود،  

مسئولان پیگیر رفع مشکل باشند.

کرند و جوزردان گازرسانی شود
65 درصد روستاهای شهرستان بشرویه   گازرسانی 
شده و می طلبد  این اقدام در دو روستای کوهپایه ای 
کرند و جوزردان که گازرسانی به آن ها نیاز به هزینه 

کمتری دارد،  هم انجام شود.

بیکاری در دیهوک
بیکاری  امان جوانان دیهوک را بریده طوری که عده 
زیادی از جوانان چاره ای جز مهاجرت ندارند. چرا 
مسئولان برای ایجاد صنایع بزرگ در این منطقه اقدام 

نمی کنند؟

مشکل آبرسانی در روستاهای 
کوهستانی سرایان

مسئولان شهرستان سرایان تامین آب شرب روستاهای 
کوهستانی را در اولویت تخصیص اعتبار قرار دهند چرا 

که مشکل جدی است.

فرخ نژاد- مطالعه پروژه اتصال آنتنی فردوس به راه 
آهن جزین به اتمام رسید.

نماینده مردم فردوس، سرایان، بشرویه و طبس 
در مجلس شورای اسلامی در گفتگو با »خراسان 
جنوبی«  با اعلام این خبر گفت: با اتمام مطالعات 
پروژه اتصال فردوس به  راه آهن جزین تملک زمین 

و میخ کوبی عملیات اجرایی طرح نیز آغاز شد.
دکتر»امیر حسنخانی« با بیان این که در قانون 
بودجه ، اعتبار کمی برای اجرای پروژه راه آهن 
فردوس پیش بینی شده است افزود: در حال پی 
گیری برای تامین اعتبار آن از طریق فاینانس 
هستیم زیرا با منابع دولتی نمی توان اجرای پروژه 
های ریلی را پیش برد. به علاوه قرار است شرکت 
ساخت و توسعه ریلی کشور نیز برای اجرایی شدن 

این پروژه اعتبار اختصاص دهد.
همچنین با توجه به این که دوباره دکتر»روحانی« به 
عنوان رئیس جمهوری انتخاب شد باید به طور حتم 

اجرایی شدن این پروژه را در دستور کار قرار دهد.
فرماندار سابق فردوس هم با اشاره به موقعیت ویژه 
جغرافیایی شهرستان فردوس و عبور سالانه بیش 
از 8 میلیون مسافر و زائر از محورهای مواصلاتی 
این شهرستان به »خراسان جنوبی« گفته بود: 
نخستین خواسته  مردم و مسئولان این شهرستان 
اتصال راه آهن آنتنی فردوس به راه آهن سراسری 
است که مطالعات اولیه این پروژه انجام و مجوز 

کمیسیون ماده 215 برنامه پنجم توسعه نیز اخذ 
شده است. »رجبی مقدم« افزوده بود: به دلیل 
محدودیت های اعتباری، پروژه راه آهن فردوس در 
بودجه پیشنهادی دولت به مجلس شورای اسلامی 
برای سال 1394 قرار نگرفته است که انتظار 
می رود به این خواسته به حق مردم فردوس جامه 

عمل پوشانده شود.
همچنین وی به یکی از سایت های خبری محلی 
»خراسان جنوبی« هم این طور گفته بود:مردم بر 
خلاف اقتصاددانان و آنهایی که در اقتصاد کلان 
سر رشته دارند تصور می کنند پروژه ای که چند 
میلیارد اعتبار نیاز دارد از دسته پروژه های استانی 
است و پس از اعتبار بدون هیچ مقدمه ای یک شبه 

می توان آن را به اجرا رساند.
»رجبی مقدم« افزود:پروژه  راه آهن فردوس را با 
همه  مشکلات و مخالفت هایی که بر سر مسیر 
آن بود توانستیم با کار شبانه روزی و پیگیری های 
مستمر با گرفتن مشاور و مطالعه دقیق بر روی طرح 
و اخذ مجوزهای متعدد از معاونت نظارت راهبردی 
رئیس جمهور و وزارت راه و شهرسازی و دیگر 

وزارتخانه ها  به مرحله تایید برسانیم.
 فرماندار سابق فردوس پروژه اتصال فردوس به 
شبکه ریلی کشور را یک پروژه ملی معرفی کرد و 
گفت:باتوجه به پیگیری های انجام شده،مجوز 
ماده 215 برنامه پنجم توسعه که در برنامه چهارم 

توسعه به ماده 32 تلقی می شد،اخذ شد که به 
سبب  تحقق آن حالا پروژه خط راه آهن فردوس جزو 
طرح های ملی محسوب می شود و کد ملی به آن 

اختصاص داده شده و این اول کار پروژه است.
 وی ادامه داد:هم اکنون که پروژه پایدار شده است 
باید در بودجه بندی ابتدای سال 93 پیگیر اعتبار 
آن باشیم تا این طرح در ردیف پروژه های ملی بتواند 
کار خود را با مطالعات اجرایی،برآورد هزینه،امکان 

سنجی،مسیریابی و... آغاز کند.
رجبی مقدم اظهار داشت:کار اصلی این پروژه 
آهن  راه  پروژه  پس  این  از  که  بود  آن  کدگیری 
فردوس با کد 6435  جزو پروژه های ملی کشور با 
مجوز معاونت نظارت راهبردی کشور و وزارت راه و 

شهرسازی شناخته می شود.
به  فردوس  آهن  راه  کرد:طرح  خاطرنشان  وی 
از  75 کیلومتر است که  آنتنی به طول  صورت 
انشعاب  بجستان-طبس  محور  جزین  ایستگاه 
گرفته خواهد شد و از کنار روستای طاهرآباد و 
نهایتا در نزدیکی شهرستان فردوس به شهروندان 

این شهر خدمت رسانی صورت خواهد گرفت.
 »رجبی مقدم « کل اعتبار راه آهن فردوس را 155 
میلیارد و 318 میلیون ریال عنوان و تاکید کرد:اگر 
در سال 93 اعتباری باشد و توزیع اعتبار برای این 
پروژه محقق گردد قرار است طی 3 سال و در سال 
1395 و آن هم به شرط تزریق اعتبار سالانه به این 
پروژه،با مشارکت 85 درصدی از سایر منابع)با 
مشارکت بخش خصوصی( و 15 درصد از محل 

منابع عمومی به اتمام برسد.

نماینده مردم در مجلس خبر داد

اتمام مطالعه اتصال آنتنی فردوس به راه آهن جزین

،،شهروند خبرنگار
به دلیل محدودیت های اعتباری، 

پروژه راه آهن فردوس در بودجه 
پیشنهادی دولت به مجلس شورای 

اسلامی برای سال 1394 قرار 
نگرفته است


